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Zápis a Usnesení č. 3 

ze zasedání Zastupitelstva obce Býkov–Láryšov,  

konaného dne 28.01. 2019 v 18.°°hod. 

 
 

Přítomni: 7 členů ZO  

R. Tomoszková, M. Nytrová, Z. Matyáštíková, V. Tomoszek, Č. Petřík,  

Ing. V. Prusek, M. Zvařičová 

Omluveni:     

    

Další přítomni :  viz  prezenční listina (příloha č.1)  
 

Zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov (dále jen ZO“) zahájila starostka obce (dále jako 

„předsedající“) v 18°° hodin. Zasedání bylo řádně svoláno vyvěšením pozvánky na úředních 

deskách od  18.01.2019 do 28.01.2019 a je usnášeníschopné (příloha č.2). 

 

Program: 

1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

3.   OZV č.1/2019 – poplatek za komunální odpad 

4.   Organizační záležitosti 2019  

5.   Majetek obce  

6.   VPP 2019  

7.   Rozpočtové opatření  

8.   Dotace   

9.  Různé + diskuze    

 
Návrh usnesení :  

ZO schvaluje program zasedání. 
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno  

……………………………………………………………………………………………………….............. 
1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

 
Návrh usnesení   č. 3 / bod č. 1 :  

ZO určuje ověřovatelé zápisu: p. Zvařičovou, p.Matyáštíkovou,  zapisovatelka: p. Nytrová 
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0,        usnesení bylo schváleno  

 

2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

ZO provedlo kontrolu usnesení z předchozího zasedání ZO. Všechny body jsou průběžně plněny. 

 

3.   OZV č.1/2019 – poplatek za komunální odpad  

ZO projednalo návrh Obecně závazné vyhlášky obce Býkov-Láryšov č. 1/2019 o místním poplatku 

za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů (dále jen OZV). Sazba tohoto místního poplatku v roce 2019 činí 396,- Kč. 

Tato částka byla stanovena podle skutečných nákladů obce předchozího kalendářního roku 2018 

 za sběr a svoz netříděného komunálního odpadu.  

Na snížení výše poplatku obec použila část rozdílu příjmů a výdajů na tříděný odpad v roce 

2018. Odměna společnosti EKO-KOM za tříděný odpad (plasty, nápojový karton, sklo a 

papír) činila v roce 2018 48 342,- Kč + příjem za sběr kovového odpadu 4 331,-Kč. Výdaje na 

odvoz tříděného odpadu činily v roce 2018 31 270,-Kč. Rozdíl příjmů a výdajů na tříděný 

odpad v roce 2018 = 21 403,-Kč. Z toho byla na snížení poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů na 

rok 2019 použita částka 20 831,-Kč. 
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Do výše poplatku nebyly zahrnuty výdaje na biologicky rozložitelný odpad. Tyto výdaje hradí 

obec ze svého rozpočtu. 

 
 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 3 :  

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Býkov-Láryšov č. 1/2019 o místním poplatku 

za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů (příloha č.3).  

ZO zrušuje Obecně závaznou vyhlášku obce Býkov-Láryšov č. 1/2018 o místním poplatku za 

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů vydanou dne  23.01.2018. 
Hlasování: pro – 7,     proti – 0,     zdržel se – 0,           usnesení bylo schváleno  

 

 

4.   Organizační záležitosti 2019 

 

4/1.  Plán zasedání ZO 

ZO projednalo navržené termíny veřejných zasedání a pracovních porad v roce 2019.  

Zasedání  ZO:   ► 28.01.  ► 18.02.  ► 18 .03.  ► 29.04.  ► 27.05.     

► 24.06.  ► 16.09.  ► 18.11.  ► 16.12. 

Termíny se mohou změnit podle potřeby schvalovat usnesení. Kterýkoliv termín zasedání ZO může 

být nahrazen pracovní poradou, když nebude nutné schvalovat usnesení, které snese odklad 

schválení v následujícím termínu. Všechna zasedání se konají v budově obecního úřadu. 
 

Návrh usnesení   č. 3 / bod č. 4/1:   

ZO schvaluje plán zasedání zastupitelstva obce v roce 2019. 
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, ,      usnesení bylo schváleno  

 

4/2.  Finanční a věcné dary  

ZO projednalo způsob poskytování finančních a věcných darů v roce 2019.  

Na poskytnutí darů není právní nárok a budou poskytnuty jen tomu, kdo má uhrazeny vůči obci 

všechny závazky. O osobách pro poskytnutí finančního nebo věcného daru rozhodne starostka 

usnesením. 

* K jubileu (60, 65, 70, 75, 80, 85, 90, 95 let) obec uhradí za jubilanta poplatek za komunální odpad   

   a předá blahopřání.  

* K narození dítěte poskytne obec finanční dar 1000,- Kč.  

* Při úmrtí občana zakoupí obec smuteční kytici v hodnotě do 500,- Kč.  

* K Mikuláši poskytne obec věcný dar - kolekci v hodnotě do 150,- Kč.  

Ostatní finanční a věcné dary a jiné výdaje obyvatelstvu budou schvalovány zastupitelstvem nebo 

starostou individuálně. 
 

Návrh usnesení   č. 3 / bod č. 4/2 :   

ZO schvaluje projednaný způsob poskytování finančních a věcných darů a příspěvků v roce 2019.  
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno  
 

 

4/3. Plán kulturních a sportovních akcí 2019  

ZO projednalo plán kulturních a sportovních akcí a jejich financování, bude zveřejněn na 

vývěskách, může být doplněn nebo změněn podle aktuální situace a potřeby.  

V roce 2019 se uskuteční tyto akce:  

 V únoru nebo začátkem března – výlet na hory nebo bruslení;  16.března – Karneval,  27.dubna – 

Pálení čarodějnic a stavění májky;  1.června – Den dětí a kácení májky; 29.června – Turnaj 

v minikopané; 5.července  - Výlet pro děti;  20.července – Den obce; 31.srpna – Rozloučení s 

létem; 28.září – Drakiáda;  9.listopadu – Lampiónové svícení;  7.prosince – Mikuláš; 27.prosince – 

Vánoční koncert.          

Financování jednotlivých akcí je rozepsáno v příloze č. 4 v celkové výši 178.000,- Kč. S touto částkou 

je počítáno také v rozpočtu obce na rok 2019. Rozpis financování akcí je předpoklad, částky mohou 

být upraveny podle potřeby. 
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Návrh usnesení   č. 3,  bod č. 4/3 :  

ZO schvaluje plán kulturních a sportovních akcí pro rok 2019 a financování jednotlivých akcí 

v roce 2019 (příloha č. 4).  
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno  

 

 

5.  Majetek obce  
 

5/1. Přípojka ČEZ na pozemku p.č. 1618 

Starostka informovala přítomné, o zadání vypracování znaleckého posudku ceny věcného 

břemene - přípojka ČEZ na pozemku parc.č. 1618 JUDr. Sysalovi. Cena věcného břemene dle 

znaleckého posudku číslo 3972-02/19 o ceně práva z věcného břemene činí 5 865,-Kč. 

Na základě znaleckého posudku a usnesení ZO č.2/bod č.5 ze dne 17.12.2018 stanovíme 

jednorázovou náhradu za omezení vlastnického práva a zřízení věcného břemene na pozemku  

p.č. 1618 ve výší 5 865,-Kč. 

ZO projednalo návrh změny článku III. bod 4. Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a smlouvu o právu provést stavbu č. IV-12-8014779 SOBS VB/4 a to v citaci „nejpozději 

však do 5 let“. 

 
Návrh usnesení   č. 3,  bod č. 5/1 :  

ZO bere na vědomí cenu věcného břemene stanovenou na základě znaleckého posudku číslo 3972-

02/19 o ceně práva z věcného břemene ve výši 5 865,-Kč. 

ZO schvaluje omezení vlastnického práva na pozemku p.č. 1618 v k.ú. Býkov v důsledku výstavby 

Zařízení distribuční soustavy a zřízení věcného břemene na tomto pozemku. 

ZO schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu provést 

stavbu č. IV-12-8014779 SOBS VB/4. 

To vše za předpokladu, že dle článku III. bodu 6. smlouvy bude vyplacena jednorázová náhrada ve 

výši 5 865,-Kč, v článku III. bodu 4. smlouvy bude uvedeno „nejpozději však do 3 let“. 

 A současně bude ze strany ČEZ distribuce, a.s. jako budoucí oprávněné udělen souhlas  

s rekonstrukcí komunikace na pozemku p.č. 1618 v k.ú. Býkov, která je součástí pozemkových 

úprav v k.ú. Býkov. Tento souhlas nebude časově omezen a bude zapracován do smlouvy nebo 

vydán samostatně.  
Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

5/2. Pozemek p.č. 1581 a jeho využití 

Z důvodu zamýšleného prodeje pozemku p.č. 1581 v k.ú. Býkov pro individuální výstavbu RD bylo 

objednáno odborné posouzení tohoto pozemku z hlediska individuálního zásobení RD vodou.  

Pro odborné posouzení byl vybrán Ing.  Petr Ulahel, Úvalno 92. Ing. Ulahel vzhledem k tomu, že je 

z Úvalna zná velmi dobře místní hydrogeologické podmínky. V Býkově i Láryšově již v minulosti 

prováděl mnoho hydrogeologických průzkumných vrtů a vrtaných studní.  

ZO bylo seznámeno se zprávou o zhodnocení možnosti zřízení zdrojů vody na pozemku p.č.1581. 

Na pozemku p.č.1581 v k.ú. Býkov se nenachází zdroj vody. Za současné situace v obci tj. 

individuálního zásobování RD vodou je pozemek p.č. 1581 pro zástavbu, z důvodu problému pro 

zastižení významnějšího proudění podzemní vody nevhodný. 

Při pochůzce na pozemku p.č. 1581 byl ještě Ing. Ulahel požádán o zhodnocení podmínek pro 

možný vrt, jako zdroj vody pro OÚ, na pozemku p.č. 138/1 v k.ú. Býkov. Tento pozemek se jeví 

jako vhodný v hloubce cca 20-25 m.  

Starostka informovala ZO o nabídce nákupu (zatím pouze ústní) části pozemku p.č.13/2 v k.ú. 

Býkov cca 230 m2 od současného majitele dle nákresu (příloha č. 6), který by obec v budoucnu 

mohla využít pro vybudování přístupu na pozemek p.č. 1581. Skutečnost, že se na pozemku 

nenachází zdroj vody pro výstavbu RD je pro ZO nová informace a zcela to mění dlouhodobý 

záměr obce. ZO musí zvážit možnosti dalšího využití pozemku p.č. 1581. V současné době by obec 

část pozemku p.č. 13/2 mohla využít k odvedení dešťové vody z hasičské zbrojnice a napojení do 

dešťové kanalizace. Dešťová voda z hasičské zbrojnice pouze stéká ze svodů na pozemek v okolí. 

Dochází k vlhnutí a opadávání zdiva. Majitel pozemku p.č. 13/2 má v úmyslu na této parcele stavět 

RD a v případě, že by obci prodal část pozemku, měl by velmi omezené možnosti výstavby RD.  
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Z tohoto důvodu prodej části pozemku na p.č. 13/2 obci podmiňuje tím, aby mu obec prodala část 

pozemku p.č. 1581 cca 380 m2 dle nákresu (příloha č. 7). 

 
Návrh usnesení   č. 3,  bod č. 5/2 :  

ZO bere na vědomí odborný posudek Ing. Petra Ulahela (příloha č.5) - skutečnost, že pozemek  

p.č. 1581 je z hlediska zajištění zásobování RD vodou problémový a tudíž za současné situace 

v obci tj. individuálního zásobování RD vodou k individuální výstavbě RD nevhodný. Při vyřešení 

zásobování občanů obce vodou z jiných zdrojů však není výstavba RD na pozemku p.č. 1581 

vyloučena a toho důvodu je v zájmu obce vybudovat v souladu s Územním plánem obce přístup na 

pozemek p.č. 1581 přes pozemek p.č. 13/2. 

ZO bere na vědomí  také možnost uskutečnění vrtu, jako zdroje vody pro OÚ na pozemku  

p.č. 138/1. 

ZO schvaluje nákup části pozemku p.č. 13/2 v k.ú. Býkov o výměře cca 230 m2 (příloha č.6) a 

současně schvaluje vyhlásit záměr prodat část pozemku p.č. 1581 o výměře cca 380 m2 

 (příloha č. 7). 
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

5/3. Prodej pozemku st.p.č. 195 

V roce 2018 začalo v obci Býkov-Láryšov probíhat tzv. mapování. Při tomto mapování bylo 

pracovníky katastrálního úřadu zaznamenáno několik případů nesouladu s katastrem nemovitostí. 

Jedním takovým nesouladem byla přístavba o výměře 8m2 ke stavbě na st.p.č. 156. Dne 17.5.2000 

ZO na svém zasedání projednalo žádost o udělení souhlasu přístavbě ke stávající zahradní chatce a 

byl udělen souhlas s touto přístavbou. Přístavba byla řádně zkolaudována v roce 2001. Majitel však 

nezapsal přístavbu ke stávající stavbě do katastru nemovitostí. Z toho důvodu, když probíhal v roce 

2014 prodej pozemků ve vlastnictví obce, nacházející se pod stavbami jiných vlastníků, byl prodán 

pouze pozemek pod původní stavbou (zahradní chatkou), dnes zapsán jako st.p.č. 156. Na konci 

roku 2018 majitel přístavby sjednal nápravu a ke dni 20.12.2018 byla přístavba zapsána do katastru 

nemovitostí. Pozemek pod přístavbou původně součástí p.č. 47 evidován jako zahrada, byl oddělen 

geometrickým plánem a je evidován v katastru nemovitostí pod číslem st.p.č. 195 zastavěná plocha 

a nádvoří. Z tohoto vyplývá, že nyní je obec nucena tento pozemek st.p.č. 195 o výměře 8m2 prodat 

majiteli přístavby. Dle zákona je pozemek součásti stavby a nelze, aby byl rozdílný majitel stavby a 

pozemku, na kterém stavba stojí.  

 
Návrh usnesení   č. 3,  bod č. 5/3 :  

ZO schvaluje vyhlášení záměru prodat pozemek st.p.č. 195, zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 

 8 m2, v k.ú. Býkov, LV 108 (příloha č.8). 
Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

  

5/4. Zhotovení stolů do kulturní místnosti OÚ 

Starostka ZO informovala, že na základě schválení zhotovení stolů do kulturní místnosti 

zastupitelstvem obce na zasedání dne 17.12.2018 od firmy Tomáš Sidopulos INSIDO za částku 

10 256,-Kč, byla vyhotovená objednávka a osobně předána v kanceláři firmy INSIDO. Následně 

byl z této firmy na obec zaslán email s informací, že při sestavování nabídky v listopadu 2018 došlo 

ke špatné kalkulaci nákladů na materiál a cena 10 ks stolů by se navýšila o 3 390,-Kč bez DPH. 

Z tohoto důvodu starostka požádala firmu Tomáš Sidopulos INSIDO o novou cenovou nabídku a 

současně byl o novou cenovou nabídku požádán i pan Nikola Papadopulos. Nová cenová nabídka 

firmy Tomáš Sidopulos INSIDO na zhotovení 10 ks stolů byla zaslána 8.1.2019 a činí celkem  

13 366,-Kč. Nabídka firmy Nikola Papadopulos ze dne 9.1.2019 činí celkem 14 000,-Kč. Dále bylo 

provedeno porovnání cenových nabídek s katalogovými cenami stolů v katalogu společnosti B2B 

partner, kde jsou ceny stolů o podobných rozměrech mnohem vyšší. 

 
Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 5/4 :  
ZO schvaluje zhotovení 10 ks stolů od firmy Tomáš Sidopulos INSIDO za cenu 13 366,-Kč. 

Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0,           usnesení bylo schváleno 
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6.   VPP 2019 

ZO projednalo zájem obce opět v roce 2019 zaměstnat pracovníky s příspěvkem ÚP na tzv. 

veřejně prospěšné práce. Obci byl dnes odpoledne zaslán z ÚP odkaz na tiskovou zprávu ÚP ČR, 

týkající se poskytování příspěvků na VPP pro tento rok. V roce 2019 bychom chtěli opět získat 

příspěvek od ÚP a zaměstnat pracovníky na VPP, nejlépe 3 na dobu 12měsíců. O veřejnou službu 

zatím neprojevil nikdo zájem. 

V roce 2018 byly uzavřeny s ÚP dvě dohody o vytvoření pracovních příležitostí v rámci veřejně 

prospěšných prací. První dohoda č. BRA-VZ-11/2018 byla uzavřena od 1.4.2018 do 31.10.2018 a 

následně dodatkem č. 1 prodloužena do 28.2.2019. U této dohody můžeme nyní požádat  

o prodloužení do 31.3.2019. Druhá dohoda č.BRA-VZ-128/2018 byla uzavřena na dobu  

od 1.9.2018 do 28.2.2019. U této dohody nám ÚP nabídl možnost prodloužení  s tím, že je tuto 

dohodu možné postupně prodlužovat až do 31.8.2019 tj. na max. 12 měsíců. Délka prodloužení 

druhé dohody závisí na množství zbývajících finančních prostředků, které bude mít k dispozici ÚP 

z tohoto národního projektu. 
 

Návrh usnesení   č. 3 / bod č. 6:  
ZO schvaluje podat žádost o příspěvek na vytvoření pracovních příležitostí na ÚP v rámci veřejně 

prospěšných prací pro 3 pracovníky podle podmínek ÚP.  

ZO schvaluje podat žádost o prodloužení dohody č. BRA-VZ-11/2018 a dohody  

č. BRA-VZ-128/2018.    
Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 

 

7.   Rozpočtové opatření    
Starostka informovala členy ZO, že ještě v roce 2018 byla provedena dvě rozpočtová opatření a to 

dne 17.12.2018 schválila svým usnesením č. 20/2018 Rozpočtové opatření č. 9/2018. Návrh RO  

č. 9/2018 byl zpracován podle údajů v účetnictví. Zahrnuje navýšení příjmů a výdajů a přesun mezi 

příjmovými a výdajovými položkami o 101 074,- Kč. A dne 21.12.2018 schválila svým usnesením 

č. 21/2018 Rozpočtové opatření č. 10/2018. Návrh RO č. 10/2018 byl zpracován podle údajů 

v účetnictví. Zahrnuje navýšení příjmů a výdajů a přesun mezi příjmovými a výdajovými 

položkami o 108 980,50 Kč. 

Dne 4.1.2019 schválila starostka svým usnesením č. 1/2019 Rozpočtové opatření č. 1/2019. Došlo 

k navýšení rozpočtu na rok 2019 v příjmech a výdajích o 4 500,- Kč. V době sestavování a 

schvalování rozpočtu obce na rok 2019 ještě nebyla známá výše příspěvku na výkon státní správy 

na rok 2019. Výše příspěvku na výkon státní správy na rok 2019 nám byl sdělen dne 4.1.2019 ve 

výši na 65 400,-Kč. V rozpočtu na rok 2019 byla schválena částka ve výši 60 900,-Kč. 

Starostka informovala ZO o plnění rozpočtu za rok 2018 a zůstatcích na bankovních účtech obce.  

Příjmy činily 3 782 310,50 Kč, výdaje činily 3 763 324,74 Kč. Zůstatky na bankovních účtech obce 

k 31.12.2018 činily u KB ve výši 414 683,79 Kč a u ČNB 654 085,09 Kč tj. celkem  

1 068 768,88 Kč.  
 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 7 :  

ZO bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 9/2018 a č. 10/2018 (příloha č.9), Rozpočtové opatření 

č. 1/2019 (příloha č.10), plnění rozpočtu za rok 2018 a výši zůstatků na bankovních účtech obce 

k 31.12.2018.  
Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

8. Dotace   

 

8/1. 104. výzva OPŽP 

Starostka informovala ZO o záměru Mikroregionu Krnovsko podat žádost do 104. výzvy 

Operačního programu Životní prostředí a možnosti se zapojit této výzvy. 

Předmět dotace:  

- pořízení sběrných nádob za účelem navýšení stávajících kapacit (tzn. musí se jednat o navýšení 

počtu nádob, nikoliv o výměnu nádob) - nádoby jsou určené na separaci BRKO, plastů, papírů, 

skla, kovů, textilu, objemného odpadu a nápojových kartonů 
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- pořízení technologií, které nakládají s odpady - lis, štěpkovač, drtič 

Výše dotace: 85% 

ZO projednalo potřebu velkoobjemových kontejnerů na BRKO pro část obce Býkov a Láryšov. 
 

Návrh usnesení   č. 3,  bod č. 8/1 :  

ZO schvaluje zapojení do 104. výzvy Operačního programu Životní prostředí prostřednictvím 

Mikroregionu Krnovsko. Požádáme o 2 velkoobjemové kontejnery na 12m3 se sklopnou bočnicí 

pro část obce Býkov. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

8/2. Kotlíkové dotace v MSK - 3. výzva 

Starostka informovala ZO (na základě zaslané prezentace z MSK) o podmínkách 3. výzvy 

kotlíkových dotací v MSK a možnosti financování ze SFŽP, které získala na informativní schůzce 

pro zástupce obcí na Krajském úřadě MSK v Ostravě dne 22.1.2019. 

ZO projednalo spolufinancování obce v 3. výzvě kotlíkových dotací a výši finančního příspěvku 

obce (z prezentace vyplynula nutnost  termínu do 11.2.2019 sdělit na MSK). 
 

 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 8/2 :  

ZO bere na vědomí informace o podmínkách 3. výzvy kotlíkových dotací v MSK a možnosti 

financování ze SFŽP. 

ZO schvaluje spolufinancování projektu „Kotlíkové dotace v MSK – 3. výzva“ a současně 

schvaluje finanční příspěvek obce ve výši 7 500,-Kč na každou proplacenou dotaci s místem 

realizace výměny zdroje vytápění v obci Býkov-Láryšov. Tento příspěvek bude poskytnut MSK 

formou dotace na základě smlouvy. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

9. Různé + diskuze 

 

9/1. Zpráva kulturního a sociálního výboru, zpráva finančního výboru a zpráva kontrolního  

       výboru 

Předsedkyně kult. a sociálního výboru paní Martina Zvařičová přečetla zhodnocení činnosti 

kulturního a sociálního výboru za IV. čtvrtletí 2018. 

Předseda finančního výboru Ing. Václav Prusek přečetl zápis z jednání finančního výboru. 

Předsedkyně kontrolního výboru paní Zdeňka Matyáštíková přečetla zápis z činnosti kontrolního 

výboru.  
 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 9/1 :  

ZO bere na vědomí zhodnocení činnosti kult. a sociálního výboru, zápis z jednání finančního 

výboru a zápis z činnosti kontrolního výboru. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

9/2. Smlouva o poskytování práv k užívání software 

Starostka informovala ZO o uzavření Smlouvy o poskytnutí práv k užívání software 

č. SML-01658/18 na legalizaci a vidimaci od firmy Alis, spol. s r.o. za 1 125,-Kč bez DPH. 
 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 9/2 :  

ZO bere na vědomí uzavření Smlouvy o poskytnutí práv k užívání software č. SML-01658/18  

na legalizaci a vidimaci od firmy Alis, spol. s r.o. za 1 125,-Kč bez DPH (příloha č.11). 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

9/3. Zimní údržba místních komunikací+komunikací kraje 

ZO projednalo nabídky dvou firem na údržbu místních komunikací a autobusových zastávek. 

Nabídka pana Milana Kocuby byla nižší tj. 480,-Kč/h bez DPH. Pan Milan Kocuba parkuje stroj 

Gehl 3825 přímo v obci a neúčtuje náklady na dojezd stroje. Reakce na telefonický požadavek 

nutnosti odklízení sněhu je dle nabídky do 15 minut. Druhá nabídka pana Radka Matýska je  

520,-Kč/h bez DPH. Cena jednoho přejezdu stroje do Býkova a zpět by činila 500,-Kč bez DPH. 

Čas dojezdu je dle situace 30 minut – 1 hodina. Jako třetí byla oslovena 9.1.2019 firma AF Stav 

Krnov s.r.o. prostřednictvím webového poptávkového formuláře  a telefonickém upřesnění  
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požadavku se zaměstnancem firmy. Do dnešního dne firma AF Stav Krnov s.r.o. nabídku nezaslala. 

ZO projednalo připomínky občanů k materiálu na zimní údržbu komunikace z Krnova přes Býkov 

do Úvalna a z Býkova do Láryšova. SSMSK používá na zimní údržbu inertní posyp (štěrk). 

V letošní zimě je z důvodu velkých teplotních rozdílů na komunikaci jak v obci, tak mimo obec již 

značná vrstva štěrku a prachu. V obci se velmi zvýšila prašnost a při projíždění aut dochází 

k odlétání štěrku. Nemáme vodovod a občané jsou odkázáni na vodu ze svých studní, které se 

 

 v mnoha případech nacházejí v těsné blízkosti komunikace. Zimní údržba posypem technickou solí 

by znamenala velké riziko pro vsak a následnou kontaminaci studní, jak nám bylo potvrzeno 

hydrogeologem panem Ing. Petrem Ulahelem. Byl dán návrh na zaslání žádosti na SSMSK, aby 

prováděli zimní údržbu komunikace z Krnova pouze po začátek části obce Býkov a dále pak od  

konce části obce Býkov směrem na Láryšov za použití technické soli. A komunikaci v  obci Býkov   

a dále na Úvalno sypali inertním posypem (štěrkem).  

 

 
Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 9/3 :  

ZO schvaluje zimní údržbu místních komunikací v majetku obce panem Milanem Kocubou  

za cenu 480,-Kč/h. V případě, že by pan Kocuba tuto údržbu nemohl z jakýchkoliv důvodů zajistit 

využijeme nabídky pana Radka Matýska. 

ZO neschvaluje zaslat žádost na SSMSK o změnu způsobu zimní údržby z inertního posypu na 

technickou sůl komunikace z Krnova pouze po začátek části obce Býkov a dále pak od konce části 

obce Býkov směrem na Láryšov. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

 

9/4. Veřejné osvětlení 

ZO projednalo nabídku na veřejné osvětlení českého výrobce na LED svítidla společnosti EULED 

s.r.o.. U této firmy je možnost dodání 1 ks svítidla k zapůjčení na 1 měsíc. Tuto nabídku bychom 

mohli v jarních měsících využít. Například na sloupu před domem č.p. 24. 
 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 9/4 :  

ZO schvaluje využití možnosti dodání 1 ks svítidla k zapůjčení na 1 měsíc od firmy EULED s.r.o., 

Durychova 101/66, 142 00 Praha 4 nejdříve v jarních měsících. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

 

9/5. Požadavek společnosti REMA AOS, a.s. 

ZO projednalo požadavek společnosti REMA AOS, a.s. o zvážení, zda by obec byla ochotna 

vyjádřit svou připravenost jednat s REMA AOS, a.s. – poté co dojde k udělení požadované 

autorizace – o možnostech případné budoucí spolupráce v oblasti zpětného odběru obalů a 

potvrzení této připravenosti na přiloženém tiskopisu „Potvrzení“. 

Starostka seznámila ZO se stanoviskem společnosti EKO-KOM, a.s. k požadavku společnosti 

REMA AOS, a.s.. 
 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 9/5 :  

ZO neschvaluje vyjádřit svou připravenost jednat s REMA AOS, a.s. potvrzením na přiloženém 

tiskopisu „Potvrzení“ (příloha č.12). 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

9/6. „Vlajka pro Tibet“ 

ZO projednalo žádost Spolku Lunga o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“, 

která spočívá ve vyvěšení tibetské vlajky na budově obecního úřadu nebo jiném čestném místě dne 

10. března 2019 (příloha č.13). 
 

Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 9/6 :  

ZO se rozhodlo nepřipojit k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“. 
Hlasování: pro –6 proti – 0    zdržel se – 1       usnesení bylo schváleno 
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9/7. Žádost neziskové organizace ČMELÁČEK z.s. 

ZO projednalo žádost neziskové organizace ČMELÁČEK z.s. o podporu formou nákupu balíčku 

10 ks aromavisaček v ceně 1 000,-Kč vč. DPH a poštovného nebo zasláním libovolné jednorázové 

částky či pravidelnou měsíční částkou na základě darovací smlouvy (příloha č.14).  

 
Návrh usnesení   č. 3/ bod č. 9/7 :  

ZO se rozhodlo nepodpořit tuto neziskovou organizaci jakoukoliv formou. 
Hlasování: pro –6 proti – 0    zdržel se – 1       usnesení bylo schváleno 

 

  

 

Diskuze proběhla při projednávání jednotlivých bodů. 

 
Zasedání ukončeno:      ve  21:05   hodin   

 

V Býkově-Láryšově,  dne 28.01.2019,  zapsala Marcela Nytrová      

 

 

Ověřovatelé zápisu:       Zdeňka Matyáštíková    .............……...……………...                                  

      

   Martina Zvařičová         .....………..……....…………  

 

                     

  

 

                                                                         …………………………………. 
                                                                                        Marcela Nytrová – starostka  

 

 

 

   Zveřejněno OD :  29.01.2019                    . 

Zveřejněno DO :  14.02.2019                      


